
       
 

 

 

͚s-Hertogenbosch, 5 augustus 2015 

 

Schriftelijke vragen van GroenLinks Brabant, de Partij van de Arbeid en de Partij voor de 

Dieren aan het college van Gedeputeerde Staten betreffende financiële bijdragen van 

bewoners in urgentiegebieden aan het oplossen van knelpunten. 

 

 

Betreft: financiële bijdragen bewoners urgentiegebieden oplossen knelpunten 

Geachte leden van Gedeputeerde Staten, 

Ons bereiken berichten vanuit meerdere plekken in Brabant waar het Urgentieteam actief is, 

dat aan bewoners wordt gevraagd om een financiële bijdrage voor het oplossen van 

knelpunten.  

 

De knelpunten betreffen ontwikkelingen van veehouderijen in reeds door bewoners als 

overbelast ervaren gebieden. De financiële bijdrage is fors; gesproken wordt over duizenden 

euro͛s of eeŶ perceŶtage ǀaŶ de ;Ŷog te taxereŶͿ ͚oǀerǁaarde͛ ǀaŶ huŶ huis. 
 

Mede oŵdat dit liŶea recta lijkt iŶ te gaaŶ tegeŶ het aaŶgeŶoŵeŶ aŵeŶdeŵeŶt ͚Bewoners 

uitsluiten van financiële verantwoordelijkheid in urgentiegebieden͛ (PS-vergadering 31 oktober 

2014), hebben onze fracties hierover de volgende vragen. 

1. Bent u bekend met het vragen van niet-symbolische financiële bijdragen van 

omwonenden aan het oplossen van knelpunten (zoals bedrijfsverplaatsingen) in het 

buitengebied van Brabant? Zo nee, wat gaat u eraan doen? Zo ja, om welke bedragen 

gaat het, in welke gebieden, rond welke ondernemingen en wat is de ratio achter het 

vragen van een (forse) financiële bijdrage van omwonenden aan het oplossen van 

knelpunten vanuit de intensieve veehouderij in door bewoners als reeds overbelast 

ervaren gebieden? 

2. Bent u van mening dat het Brabantse Urgentieteam het unaniem door PS 

aaŶgeŶoŵeŶ aŵeŶdeŵeŶt ͚Bewoners uitsluiten van financiële verantwoordelijkheid 

in urgentiegebieden te respecteren heeft? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat gaat u 

doen om het uitvoerend beleid van het Urgentieteam in lijn te laten zijn met het 

geamendeerde beleid? 

 



       
 

 

 

 

3. Erkent u met ons nog steeds dat van bewoners in de Omgevingsdialoog geen 

financiële bijdrage verwacht mag worden op dezelfde manier als dat wel verwacht 

mag worden van agrarisch ondernemers en gemeenten? Zo nee, waarom niet? 

 

GroenLinks Brabant, Hagar Roijackers 

Partij van de Arbeid, Antoinette Knoet-Michels 

Partij voor de Dieren, Marco van der Wel 

 

 


